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Beste filmvrienden en -vriendinnen, 

 

Het jaar 2023 zit er alweer bijna op, het eerste jaar dat ik voorzitter ben van AMFI 

'66 en dat viel niet echt mee. 

Een spreekwoord is: alles went, als je het maar lang genoeg doet, en inderdaad ik 

moet zeggen dat het steeds beter gaat. 

Er zijn steeds meer mensen die iets willen doen voor de club. Het bestuur is van 3 

naar 4 mensen gegaan, dus meer handen die het werk verrichten. 

Dit alles heeft tot gevolg dat we afgelopen donderdag met PRO DEO begonnen zijn 

met het opnemen van een nieuwe speelfilm. 

Natuurlijk gaan we ook een paar één-minuut-films maken voor NH '63, en ik hoop 

dat de hele club eraan mee doet.  

Ook hoorde ik in de wandelgangen, dat er al heel wat mensen zijn die een film aan 

het maken zijn van de werkavond. 

Deze worden gedraaid op 30 januari, dus als je nog moet beginnen zoals ik, het kan 

nog!! 

Er zijn dit jaar bij AMFI '66 al heel wat nieuwe leden bijgekomen en nu wens ik voor 

de club dat er in 2024 nog meer bijkomen. 

Voor de rest wens ik alle leden een gezond en gelukkig 2024. 

Groeten, Ton  

 

 

 



Nieuwsbrief, nr. 9, December 2023 

We hebben net de kerstdagen achter de rug en gaan op weg naar het nieuwe jaar. 

Een jaar vol goede moed en zeker voor Amfi’66. 

Vele opdrachten hebben we al mogen uitvoeren in dit jaar en gaan daar natuurlijk 

vrolijk mee verder in het nieuwe jaar van 2024.  

Op 21 november jl. is officieel het penningmeesterschap van Carel v.d. Wijngaard 

aan Jan Elseman overgedragen. Wij bedanken Carel voor de inzet als penningmeester,   

wat hij al die jaren fantastisch heeft gedaan. En Carel blijft natuurlijk wel gewoon 

bestuurslid. 

Zoals iedereen wel heeft gemerkt zijn de prijzen, in de winkels, de afgelopen 

maanden flink gestegen. Dat heeft ook invloed op onze club voor de barinkopen.  

Om niet meteen iedereen op kosten te jagen heeft het bestuur besloten om de 

consumptiebonnen, die men koopt aan de bar, iets te verhogen van 10,00 euro per 

kaart naar 12,50 euro per kaart, in het nieuwe jaar. 

Op zondag 26 november hebben we bij de interclubontmoeting van NH’63 de 

"opdracht" mee gekregen, en die opdracht luidt: maak 3 één-minuutfilms.  

We hebben het hier op één van de clubavonden al uitgebreid over gehad, en de 

meeste van ons zijn al dolenthousiast om eraan mee te werken.  

Heb je al een idee voor één van deze één-minuut films, schrijf het op een kladje en 

neem dit op één van de clubavonden mee. Dus niet meteen het hele scenario 

opschrijven, alleen het idee. Dan kunnen we later de ideeën bij elkaar leggen en 

daaruit dan een keuze maken. Dus laat je fantasieën de vrije loop.  

En natuurlijk hebben we ook in januari weer het Cinefleurfestival. Door nog vele 

onzekerheden, of dit festival nog wel door zou gaan, en de vele vergaderingen 

daarbij, kan dit festival gelukkig doorgaan. De precieze datum is op zondag 28 

januari 2024 in de Spreng. Kerkstraat 50, 2377 AV in Oude Wetering. Zaal open om 

13:30 uur. Het festival begint om 14:00 uur. 

En zoals iedereen wel weet mag Amfi’66 het deze keer organiseren.  

Onze eigen Piet Hijzelendoorn is de hoofdorganisator, dus als je nog leuke ideeën 

hebt of je wilt deze zondag wel meehelpen, dit dan even doorgeven aan Piet.  

Vele handen maken licht werk. Dus meld je snel aan. Dan kunnen we dit festival in 

goede banen leiden, zodat iedereen met een goed gevoel weer huiswaarts kan keren. 

De entree is 10,00 euro per persoon en iedereen is van harte welkom.  

Tot slot van deze nieuwsbrief wenst het bestuur van AMFI’66 jullie allen een gezond 

en voorspoedig en vooral filmisch 2024 toe. Voorzichtig met vuurwerk en tot de 

eerste clubavond op 2 januari 2024. 

                       John Beekman          



Verslag Amfi 66 19-12-2024 

     Op dinsdag 19 dec.2023 waren 15 Amfi.66 leden en 1 gast aanwezig voor  

     de presentatie van Piet Hijzelendoorn. 

     Het clubhuis was gezellig versierd met kerst-attributen en verlichting door  

     John. Hiervoor werd hij door de voorzitter hartelijk bedankt. 

     De voordracht werd een bespreking van een power point presentatie over  

     een praktische cursus van de Nova, waar door, naar zeggen, meer leden  

     door de verenigingen aangetrokken zouden kunnen worden. 

     Deze praktische cursus zou moeten bestaan uit: 

     Opname maken met - mooie plaatjes, goede techniek van camera en goede 

     montage , met mooie muziek, goede teksten en geluid. 

     Dit alles met de volgende spelregels: 

     1. Gebruik de 5 “W’s” ,wie wat, waar, wanneer en waarom in jouw film. 

     De uitleg van Wanneer was : “wanneer krijg ik mijn film boeiend” 

     Hier kwam natuurlijk veel commentaar op vanuit de zaal. 

    2.Maak een verhaal van je film. Ook dit was onjuist, want moet zijn:  

    Maak van je film een verhaal, en dit met een Kop Middenstuk en een  

    Staart. Zo kan je vakantie films maken wel met een rode draad als verhaal . 

    3.Opnamen maken met totaal , half totaal en close-ups. 

    4.Titel maken. Dit kan met tekst of landkaart of in het zand geschreven  

   met schelpen. 

   Hierna werd als voorbeeld een film vertoont met mooie opnamen, maar  

   veel totalen en weinig close-ups. 

   Hierna brak een heftige discussie los over Kop, Midden en Staart. 

   5.Camera stilhouden, dus onderwerp laten bewegen. 

   6. Film altijd in3 shots . Dus totaal , half totaal en close-up. 

   7. Gebruik opname met Zoom ,Pan en Tilt. 

   Hierna werd pauze gehouden, waarna de voorzitter uitleg gaf over het  



      nut ,om de website te behouden, ondanks de door verschillende leden  

      vermelde hoge kosten, die hieraan verbonden zijn. Bij inventarisatie waren 

      er 10 leden voor de website , maar ondanks de bezwaren was niemand er  

      echt tegen en besloot Ton Zegers, namens het bestuur ,om Robin Elseman  

      de opdracht te gaan geven , een nieuwe website voor Amfi.66 te ontwerpen 

      en deze bij te gaan houden tegen een betaalbare vergoeding. 

      Het 2e 

      deel van de avond werd besteed aan : 

      8.Camera standpunten .Hierbij werd de gulden snede indeling 1/3,1/3,1/3  

      getoond en ook de horizon op 1/3 van de hoogte. 

      Verschillende foto’s werden als voorbeeld geprojecteerd en uitgebreid  

      besproken en zo ook de ½ totalen en close-ups. 

      Verder werden voorbeelden van hoog/laag en laag/hoog opnamen en  

      foto’s met kijkruimte vertoond. 

      De algehele conclusie was, dat dit wel erg veel stof voor beginners was, en 

      dit waarschijnlijk geen nieuwe leden zou opleveren. 

      Piet werd door Ton, hartelijk bedankt voor zijn levendige presentatie.  

      Ton gaf hierna een demonstratie van camera voering, waarbij Nel en Jögli  

      met de camera gevolgd werden door middel van een Pan en Zoom en dit  

      met en zonder een rijder. 

      Het verschil werd daarna op beeld getoond . 

     Op verzoek liet Ton zien, hoe je een film in de beweging kan snijden met  

     de montage van een bier drinkende man. 

     Hij eindigde de avond met eenieder fijne feestdagen te wensen. 

     

    Verslag: Hil Breuer                              



Wist u dat… 

1: Je de naam Sylvia met een Y schrijft en niet met I. Dus niet Silvia.  

Volgens eigen zeggen. Je mag haar naam wel zo uitspreken. 

2: John complimenten heeft gekregen over de verlichting en de muziek die gedraaid 

werd op de twee laatste clubavonden voor de kerst. 

3: Deze John dacht dat hij door Ton, schatje werd genoemd. Maar dat bleek een 

vergissing. Ton bedoelde eigenlijk te zeggen: Wat schat je (doe eens een schatting). 

4: Jöggli op één van onze clubavonden zijn telefoon pardoes heeft vergeten mee te 

nemen. Hij daar de volgende ochtend pas achter kwam en John opbelde (natuurlijk 

met een ander toestel) om alsnog zijn telefoon op te halen bij John thuis. 

5: En op deze zelfde clubavond, Ton zijn tas met wijn heeft laten liggen. Gelukkig 

hebben we een grote voorraadkast om alles veilig in op te bergen. 

6: Jöggli, ondanks hij met een stok loopt, heel goed een sprintje kan trekken op één 

van onze clubavonden en zo heel snel naar Nel toe rende.  

7: Erik op één van de clubavonden een spoedcursus kreeg van Ton om achter het 

mengpaneel te komen zitten om zo ook de techniek onder de knie te krijgen. Hij dat 

heel snel door had en het eigenlijk ook wel best leuk vindt. 

8: Robin onze website gaat bijhouden, voor voorlopig een jaar althans. Wij daar erg 

blij mee zijn dat hij dat voor Amfi wil gaan doen.  

9: John live op de Belgische radio is geweest. Hij geïnterviewd werd door  

Brecht Vanmeirhaeghe van de zender JOE. Deze Brecht zulke gerichte vragen stelde 

dat het een heel ontspannen interview werd zonder haperingen. En dat ook nog 

eens zonder voorbereiding. Daar kan Amfi zelfs nog wat van leren.  

10: We bijna in het nieuwe jaar zitten van 2024. En het altijd weer een spannend 

moment is om weer veilig en wel het nieuwe jaar in te gaan. Dus ik zou zeggen:  

Doe voorzichtig met vuurwerk. Heeft u geen vuurwerk, doe dan ook voorzichtig. 

Houd afstand en blijf bij elkaar. Fijne jaarwisseling en tot de eerste clubavond op 2 

januari 2024. PROOST! Op het nieuwe jaar.  

 

 



 

John live op de radio in Antwerpen 

Op de grote markt [kerstmarkt] 

 Nieuwe radiozender  

JOE met Brecht Vanmeirhaeghe 

John kreeg vragen over figureren en filmclub 

Brecht vond dat erg interessant 

 


